
Welcome to the Maryland Gospel Church

online worship
歡 迎 光 臨 馬 利 蘭 福 音 教 會

網 上 敬 拜 聚 會
Worship Service  starts at 10 am EDT Sundays

敬 拜 聚 會 時 間 :

每 主 日 美 東 時 間 早 上 十 時 正
Zoom meeting ID : 283-390-5153

Password   密碼：392766



本主日信息：

誰是成就救贖中的關鍵人物？

列王記下 5:1-19 

講道：何曉彤 牧師

翻譯：蔣姝妍 姊妹

This Sunday's Message:

Who is the Key Figure in 
Redemption? 

2 King 5:1-19

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Sister Susan Jiang
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Order of Worship

Moderator: Elder Tony NgAugust 1, 2021

Call to Worship

Worship Songs

Pastoral Prayer

Message

Scripture

Response Song

Communion

Doxology

Benediction

Announcements

Offering

Moderator

Brother Eddie Kuan

Pastor/Elder

Pastor Tom He

Interpreter: Sister Susan Jiang

Congregation

Pastor/Elder

Congregation

Pastor/Elder

Moderator

Congregation
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Who is the Key Figure in Redemption? 



背誦經文 Bible Memory Verse

• 上週背誦經文是 :雅各書 1:23 "因為聽道而不行道的，就

像人對著鏡子看自己本來的面目，"

Last week’s Bible memory verse was James 1:23 “Anyone who

listens to the word but does not do what it says is like a man who

looks at his face in a mirror.”

• 本週背誦經文是 : 雅各書 1:25 "惟有詳細察看那全備，使

人自由之律法的，並且時常如此，這人既不是聽了就忘，乃

是實在行出來，就在他所行的事上必然得福。"

This week’s Bible memory verse is James 1:25 “But the man who

looks intently into the perfect law that gives freedom, and continues

to do this, not forgetting what he has heard, but doing it--he will be

blessed in what he does.”



代禱事項 Prayer Items 08-01-2021

1. 請為"幸福小組"2.0同工培訓和傳福音事工代禱！
Please pray for the co-worker training and evangelism ministry through

the Happiness Group 2.0.

2. 請在禱告中記念我們支持的宣教機構和他們的宣教士：橋

樑事工，耶和華萬軍，InterHigh。

Please remember the following mission institutions and their

missionaries in prayer: Bridges, Action Missions, and InterHigh.

3. 為青少年恢復實體聚會感恩，也為全教會恢復實體聚會代

禱。願神預備我們的心！

Praise the Lord for re-opening the Youth Sunday service. And please

continue to pray for the whole church re-opening. May the Lord prepare

our heart.



代禱事項 Prayer Items 08-01-2021

4. 感謝主，我們結束了雅各書的查經和三階門徒訓練課程！
Praise the Lord that we finished the study on James and the Third-Stage

Discipleship class.

5. 為美國代禱。
Please pray for the U.S.

6. 為受逼迫的主內肢體代禱。
Please pray for the brothers and sisters who are under persecutions.

7. 請為2022年長執同工的提名代禱。
Please pray for the nomination of elders and deacons of 2022.

8. 為在教會各事工團隊中不斷興起新同工感恩！
We give thanks to the Lord for raising up more co-workers in various

church ministry teams.



代禱事項 Prayer Items 08-01-2021

9. 請為每個主日忠心參與各項服事的同工們感恩，並為他們

的服事代禱！
We give thanks to the Lord for all coworkers who faithfully serve on

Sundays. Please remember their service in prayer.

10.請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括:楊修微、

林清源和黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫

開明、高秋秋、林玉、陳陽越的父親等。
Please continue to pray for Vivian Yang, Catherine and Simon Widjaja,

Fang Zhao, Jiexing Wang’s mother, Shouhua Yang, Solomon Liou,

Kaiming Wu, Qiuqiu Gao, Ngoc Lam, Yangyue Chen’s father and others.


